
REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD DELNICE 

GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ  

KLASA: 023-06/14-01/01 

URBROJ: 2112-01-30-40-4-15-208 

Delnice, 29. travnja 2016. godine 

 
 
 

Z A P I S N I K 

sa 208. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 29. travnja 2016. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Patricia Pleše 

Medić, službenica Odsjeka za proračun i financije, Nikolina Muhvić, službenica Stručne službe za 

obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za 

komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne 

knjižnice i čitaonice Delnice, Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Zvezdana Jerković, ravnateljica 

Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Iva Žagar, djelatnica „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Petar Hrg, direktor 

Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Dražen Rački, djelatnik JVP Delnice, Mirna Janeš, voditeljica 

Programa pomoć u kući i osobni asistenti, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Nikola Muvrin umjesto kojeg sjednici prisustvuje Iva 

Žagar, Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici prisustvuje Dražen Rački, Tomislav Mrle umjesto 

kojeg sjednici prisustvuje Nikolina Muhvić, Đulio Jusufi umjesto kojeg sjednici prisustvuje Patricia 

Pleše Medić, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin Klobučar. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

ZVEZDANA JERKOVIĆ 

- Organizacija Dječje Olimpijade: Razgovor s GSC-om, Policijom, zamjenicom gradonačelnika, 

direktorom Turističkog ureda te s Sportskim savezom Rijeka.  

- Skupina „Bubamarci“ bila je u Matuljima, predstavili su se goranskom polkom, dobili su 

pohvale. 

- Zubarica je posjetila mlađu skupinu i uputila ih u oralno zdravlje. 

- Knjigovodstveni servis. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Danas završavaju aktivnosti vezane na izlučivanju građe. Od ponedjeljka će Knjižnica raditi po 

uobičajenom radnom vremenu. 

- Odrađene su dvije radijske emisije: Čitateljski kutak i Znanje je moć gdje je gostovala zamjenica 

gradonačelnika a govorilo se o temi sutrašnje akcije „Zelena čistka“. 

- Čitanje u Domu za starije i nemoćne osobe. 

 

PATRICIA PLEŠE MEDIĆ 

- Knjiženje prihoda. 

- Zaduženje obveznika nezakonito izgrađenih zgrada. 

- Ažuriranje potraživanja. 

- Knjiženje uplata korisnika „Erste“ stanova. 

- Završen je postupak bagatelne nabave za dobrovoljno zdravstveno osiguranje. 

- Prijavljena je šteta za udarnu rupu na kolniku na Šetalištu I. G. Kovačića. 



- Isplata socijalnih pomoći. 

- Izvršene su kalkulacije za muzej. 

- Dobiveno je odobrenje 3. izvještaja projekta Škocijan Risnjak koje je proslijeđeno partneru. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Obavljen je popravak ceste za Podgoru, izvršena je kontrola i pregled radova. Obavljen je i 

popravak ceste u Kupi i prema vikend naselju u Turkima, ceste u Turnima, a dopremljen je i  

materijal na cestu Okrug. Nije još izvršen popravak ceste u Lovačkoj jer to vrijeme nije 

dozvolilo. 

- Kontrola građevne knjige za Mesničku ulicu.  

- Izrađen je Ugovor za rekonstrukciju Šetališta I. G. Kovačića za izvođenje radova, potrebno je 

dogovoriti potpisivanje. Također su prikupljene ponude za nadzor, odabir će se izvršiti danas. 

Potrebno je dogovoriti početak radova, dinamiku i način izvođenja radova. Krajnji rok za 

dovršetak radova je 30. rujan 2016. godine. Dogovoreno je i premještanje placa, obavljena je 

licitacija i od idućeg tjedna bit će oslobođen dio prometnice – raskrsnica Amerikanske i Trga 

138. brigade HV. Gradonačelnik je zatražio da se zatraži od izvođača radova da se organiziraju 

i završe radove do  početka školske godine. Koliko će vrijeme dozvoliti moraju iskoristiti svaki 

dan da se radovi ne otegnu tim više što na cesti nema zahtjevnijih infrastrukturnih zahvata. 

- U Frankopanskoj ulici ide sve po dogovoru što se tiče načina izvođenja radova, sve je 

iskoordinirano s korisnicima prostora i Komunalcem. Gradonačelnik navodi da je dobio upit 

kada će se spajati fekalna kanalizacija u Zrinskoj ulici. Davorka Grgurić odgovara da stranka 

mora podnijeti zahtjev prema Komunalcu kako bi se utvrdilo mjesto i ostali elementi da bi se 

mogli priključiti kada uređaj za pročišćavanje bude u funkciji. 

- Poništenje natječaja za prijevoz pokojnika i izrada novog. 

- Sastanak sa stanarima Radničke 6 iz Lučica. 

- Odabir ponuda za zakup poljoprivrednog zemljišta. 

- Licitacija za sajam. 

- Dovršeno je anketiranje za projekt E-županija. 

- Komunalni redar prisustvovao je savjetovanju na temu uloge komunalnog redarstva u 

provođenju Zakona za održivo gospodarenje otpadom. 

- Prisustvovanje iskolčenjima na terenu. 

- Kontrola radova KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o. 

- Ugovori za drva na javnim površinama. 

- Dogovor s HEP-om oko sanacije ceste nakon izvedenih radova na kabliranju njihovih vodova. 

- Dogovor oko usklađenja glavnog projekta s novim Zakonom o gradnji i potvrdama na glavne 

projekte javno pravnih tijela vezano uz cestu K1. Izdana je narudžbenica i idući tjedan očekuju 

se projekti kako bismo mogli krenuti u ishođenje građevne dozvole. 

- Izrađen je zapisnik s javne rasprave za UPU Delnice. 

- Utanačene su ponude za proširenje javne rasvjete u Lučicama. 

- Rješenja za komunalnu naknadu i ovrhe, rješenja za komunalni doprinos, te naknade za 

nezakonito izgrađene zgrade. 

- Ugovori o zakupu javnih površina. 

 

IVA ŽAGAR 

- Jučer je održana licitacija za mjesta na sajmu, prijavilo se 14 ponuditelja koji su mogli 

sudjelovati licitaciji, zakupljeno je 16 prodajnih mjesta, ostalo je još 7 za dnevni zakup dok se 

ponovo ne raspiše javna licitacija. Na licitaciji prisustvovala su dva zaštitara, jedan policajac te 

je sve proteklo mirno. 

- Postavljanje prometnih znakova radi prodaje cvijeća na parkiralištu. 

- Košnja i čišćenje groblja u Turkima i Kuželju. U Turkima se urušio zid te je potrebno pronaći 

rješenje za sanaciju. 

- Na groblju u Crnom Lugu rušili su se ostaci čempresa. 

- Redovno održavanje javnih i zelenih površina. 

 

 



PETAR HRG 

- Prisustvovanje sastanku Koordinacije TZ Kvarner u Opatiji.  

- Jučer je u Zagrebu održan sastanak s predsjednikom Saveza izviđača Hrvatske o mogućnosti 

postave privremenih ili trajnih kampova. Gradonačelnik je zatražio da se poduzme sve kako bi 

ih se zadržalo na području Grada Delnica, te da im se ponudi optimalno rješenje koje bi bilo 

legalno i zadovoljavajuće za Grad i za Izviđače. 

- Danas se u Zagrebu održava sastanak s direktoricom prodaje HŽ-a i Generator timom na temu 

duatlona ili triatlona. 

- Dopis prema HAC-u za postavu smeđe signalizacije uz autoput na temu Kaštela Zrinski. 

- Izrada baze podataka i izrada programa kojeg ćemo ponuditi tržištu, između ostaloga tu su 

manifestacije Kotar festa, obilježavanje Dana Grada i Na tragu goranske starine. Ova tri tjedna 

posebno će se „prodavati“ jer se radi o sportskim, kulturnim, tradicionalnim aktivnostima u 

sklopu kojih će biti i Festival ulične glazbe. U izradi je i letak koji će opisati što nas sve očekuje 

na području Grada u ljetnim mjesecima.  

 

MIRNA JANEŠ 

- Pripremljena je dokumentacija za dva javna natječaja za najam prostora. 

- S obzirom na  dvotjedno bolovanje jedne djelatnice izvršena je preraspodjela gerontodomaćica 

i pomoćnog radnika. 

- Svi korisnici primili su sve potrebne usluge. 

- Održana su tri individualna sastanka s djelatnicima iz Lokava, Skrada i Dedina. 

- Potpisan je prvi ugovor o volontiranju s osobnim asistentom za jedno dijete u osnovnoj školi. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- U noći s ponedjeljak na utorak gašenje požara, izgorjela je pilana u Donjoj Dobri. 

- Popravak i farbanje sprava i opreme z adjecu i mladež. 

- Pranje tehnike iza intervencije. 

- Punjenje boca izolacionih aparata. 

- Vožnja vode u Grabanj. 

- Rad s pumpom. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Održan je kolegij voditelja s direktorom glede unutarnjeg ustroja i organizacije posla. 

- Sastanak s Dječjim vrtićem glede Dječje olimpijade. 

- Razgovori s Prirodoslovnim muzejom glede nedovršenog parkirališta. 

- Razgovori glede predstojećeg festivala sportske rekreacije na području Grada i Platka u koji 

ulaze Kros Novog lista, Kupski noćni polumaraton i Kupom uzvodno. 

- Odlazak u Kočevje glede godišnjeg susreta sportskog natjecanja škola iz Delnica i Ribnice. 

Ovogodišnje natjecanje bit će 3. lipnja u Ribnici. 

- Održani su razgovori u PGŽ glede popravka visećeg mosta. Rečeno nam je da pripremimo 

zahtjev s troškovnikom i ponudom. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Završena je javna rasprava vezana uz UPU, napravljeno je izvješće s javne rasprave, prostorni 

planeri još moraju dopuniti izvješće svojim odgovorima. 

- Nakon dva tjedna pregovora s HŠ dobili smo očitovanje da HŠ u ovom trenutku ne rade doznaku 

stabala jer se radi o Parku a ne o šumi. 

- Pripremljena je Odluka o ukidanju DPU klizališta. Slijedi proces ukidanja plana koji ide na isti 

način kao i kad se plan donosi. 

- Provedba elaborata cijepanja za cestu Kendar. 

- Pripremljena je Odluka o prikupljanju komunalnog otpada i poslana Komunalcu. 

- Izrada Odluke o usklađenosti PPU sa Zakonom, a vezano uz uređene i neuređene zone. 

- Potrebno je s izvođačem radova obići teren u Frankopanskoj ulici. 

- Informacija: Gospodin Ivan Lisac ima objekt u Radočaju i došao je do saznanja da Općina Skrad 

vrši ucrtavanje ceste od Kupjaka do Radočaja. Dio te ceste u dužini od 200 metara kroz naselje 



i 200 metara do kraja naše lokalne samouprave je naše te Grad nema potrebe za ucrtavanjem 

ceste. 

 

NIKOLINA MUHVIĆ  

- Napravljeni su svi materijali vezani uz stručno osposobljavanje. U utorak će biti otvaranje 

molbi. Došle su 22 molbe za 4 mjesta. 

- Radi se i na materijalima za zapošljavanje vježbenika – administrativnog referenta. Došle su 2 

molbe. 

- Priprema se pregled oftamologa za idući tjedan. 

- Izrada rješenja nakon sjednice Socijalnog vijeća. 

- Izrada zapisnika sa sastanka Komisije za javna priznanja. 

- Priprema akcije Zelena čistka. 

- Pripremljena je Odluka o naknadama za rad radnih tijela i proslijeđena vijećniku Topiću. 

- Obustavljen je postupak izvlaštenja u Poslovnoj zoni K1. 

- Rješavanje imovinsko pravnih odnosa po zahtjevima stranaka. 

- Razmatranje prijedloga stranke i zahtjeva za sječu u Lučicama. 

 

 

 

Dovršeno u 8,50 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika       Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 

 

 

 

 

 


